

《单词百科:subgroups是什么意思?subgroups怎么发音?subgroups的解释和用法》

英语单词subgroups是什么意思?subgroups怎么读?subgroups怎么发音?简答网为您整理了subgroups的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



subgroups怎么读

subgroups的读音:[ˈs b ru:ps]

subgroups的意思

1、n.小群，隶属的小组织，子群(subgroup的名词复数);

subgroups的双语例句

1、 The subgroups are responsible for drafting specific Draft AVS Standards.

专题组负责起草某一特定的AVS标准草案.

2、To explore the relation between personality, mental status, serum gastrin and functional dyspepsia and its subgroups.

探讨个性、心理健康状况和血清胃泌素含量与功能性消化不良及其亚型的关系。

3、This might lead to the emergence subgroups.

这或许会导致组内小群体的产生。

4、Each of these isotypes is divided into subgroups called allotypes.

每一组同型的再分为亚组,称为同种异型。

5、A separation into subgroups or factions; a schism.

分裂成小团体或''小集团''; 派别。

6、Information exchange between subgroups employs island model in IPPGA.

伪并行遗传算法中子群体之间的信息交换采用孤岛模型。

7、Some properties of TL-subgroups and TL-normal subgroups in bi-induced mappings are proved.

讨论了在双诱导映射TL子群的性质。

8、Contains subgroups such as Fire, Lighting, Particles, and Sky.

分成了很多小分类,比如火焰,光,杂物,天空。

9、In a hierarchical manner , supergroups and subgroups create individuals.

超群和子群以分层的方式形成特殊的个体。

10、Destroys this thread group and all of its subgroups.

销毁该线程组及其所有子线程组。

11、The subgroups play an important role during the study of finite groups.

极小子群在有限群的研究中占据着重要的地位。

12、The present paper has determined Carter subgroups in alternative groups A_n .

本文确定了交错群 A_n 的Carter子群.

13、 For smaller subgroups, the margin of sampling error is larger.

原始团体越小,样本得出结论的误差越大.

14、 Each group was divided into 3 subgroups, the 4-day , 7-day and 28-day.

每组又分为3小组, 分别是4、 7和28天组.

15、 Ten research subgroups are established according to these works.

本项目针对这些研究内容设置了10个课题.

以上是简答网为您整理的subgroups怎么读的相关信息 , 希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于sub

groups的用法、subg

roups的释义、subgroups的相关详情请点击 : <https://dict.jiandongshicai.cn/subgroups>

